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Bestyrelsesmøde - Referat d. 9. maj 2023 
Tilstede: Steffen Sivertsen, Daniel Farganis, Kim Søgård, Steen Eiberg, Tommy Salo, 
Frederick Nielsen, Simon Becker 

Afbud: Mads Schiellerup, Kasper Nielsen 

 Møder (2 minutter) 
o Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Godkendt 
 

 Forretningsudvalg 
o Økonomi (10 minutter) 

 Hvordan leveres regninger 
 Gerne scanning med dato, hvem, hvad, hvorfor og kontonr. 
 Foto kan bruges med angivelse af samme information i mail, Tilpas 

størrelse på foto, så det kan gemmes og anvendes.  
 Status regnskab  

 Regnskab udsendt. Er der kommentarer til bilag, så giv dem til Kim 
Evt også udbygning af excel ark med flere detaljer. 

 Medlemstilskud 198.000 noget mindre end sidste år, dog tæt på 
budgetteret 

 Dankort 
 Er bestilt  

o Diverse info fra forretningsudvalget (10 minutter) 
 Kunstgræs er endnu ikke kommet i i udbud. Forvaltning presses for at få det 

ud før sommeren. 
 Diverse  

 Vedtægter: opdater med at medlemmer skal modtage nyhedsbreve til 
næste GF. 

 Emner til drøftelse (70 minutter) 
 Café 

 Komme ud, trække over til stedet hvor børnene er 
o En lille trækvogn kan komme derhen 

 Gratis is fortsætter 
 Tænd musik 
 Skilt med åben og vareudbud 
 Arrangement 16. juni kører Daniel med 
 Becker laver gerne alle typer af skilte 
 Fredagsbar 16-18?? 

 Hjemmeside 
 Becker er godt på vej. I gang med design, input søges. 
 Gerne en introvideo, eller 4, optaget af en professionel. Tommy har en 

han prøver af 
 Sponsorer på hjemmeside skal klikke. 



 Skal gå i drift hen over sommeren 
 Alle i bestyrelsen bør kunne se på forsøget gennem kluboffice – skal 

opdateres 
 Sommerfest 

 Dato er fastsat til 26. august. 
o Bøggild har sagt ja til at være tovholder på sommerfest 
o Kim og Steen går med i udvalg 
o Lagkagestævne jf Trello 
o Vigtigt at udmelde til hele ungdom 
o Daniel tager fat i Carlsberg omkring bar til dagen 
o Kasper tager fat i DBU omkring hjemmekampe for begge 

seniorhold 
o FCK kan også deltage med ? 

 Godkendelse af køkken 
 Tommy har fat i elektriker 

 Målsponsor 
 Er kørende, gerne flere medlemmer 

 Sponsorater 
 2 * Daniel arbejder med sponsorpakker 
 Se gerne på inspiration på eksisterende hjemmeside 
 Et færdigt oplæg sendes ud til bestyrelsen før møde i juni 

 Design af trøjer 
 Daniel, Frederick og AS er i gang. Der skal snart være møde  
 Godkendes i bestyrelse oktober 23.(dato aftales med Select) 

 Årshjul (udsat) 
 

 Ungdomsafdeling (10 minutter) 
o Diverse orientering 

 Børneafdeling kører fint. Meget glæde hos alle. Godt samarbejde med FCK. 
Torsdagsturnering med U7-U9 i samlet flok for at skabe sammenhold. 

 Kampe/stævner går godt og mange nye medlemmer 
 Vi bør arrangere flere ting fastelavn, stævner osv. 
 Trænere gode til at kontakte Daniel. Øvelser Daniel deler er via FCK app. 
 Pinsetur med ca. 50 deltagere. 
 Pigefodbold er noget vi gerne vil have op at stå. Samarbejdet i Hvidovre 

kommune er vi pt lidt ude af, da vi ikke har hold. Piger skal spille med drenge 
op til U8 og herefter gerne op at køre med dobbelt eller tribelårgange. 

 God inspiration at hente fra Bytoften IF, der er gået fra 30 voksenmedlemmer 
til 800 via en strategi.  

o Emner til drøftelse 
 Løsning omkring U14 fra sommerferien frigør Daniel. 
 Tommy tager fat i DBU omkring vejledning til oprettelse af fodboldpas og får 

udsendt til medlemmer 
 Steen laver kontingentgrupper i DBU kluboffice 
 Bamsebold sættes til kr. 300 ½ årligt fremadrettet 

 
 Seniorafdeling (10 minutter) 

o Diverse orientering 
 Spillermøde på 1. senior omkring at få flere til træning. Aftale om at 

småskadet, så møder man op. Hvis under 10 til træning, så træner man med 
2. hold. Eller hanke op i hinanden, ikke kun træners ansvar. Træning nu 
fastsat til mandag/onsdag. 

 Vask, ok med lyskeshorts. Men også en opgave at minimere det som skal 
vaskes og hvad man tager med ud til kamp. 



o Emner til drøftelse 
 Hvordan får vi det gjort spændene og attraktivt at spille på 1. senior. Burde 

være attraktivt. Tages op på næste møde; Målsætning for 2024. Oprettet i 
Trello 

 
 Øvrige udvalg (10 minutter) 

 
o Ansatte 

 Rengøring er stoppet. 
o Andre projekter 

 Eventuelt 
o Næste møde 6. juni – Steen har meldt afbud 
o 15. august første møde efter sommerferien. 
o Sommerfestudvalg starter før!!!  

 


